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Protokół nr RG.0007.6.2024 

z sesji Rady Gminy Lyski z dnia 9 października 2024 r.  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Powitanie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lyski na lata 2024-2044; 

5. Sprawy bieżące Rady - wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad sesji. 
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Miejsce posiedzenia: sala OSP w Lyskach 

 

Obrady rozpoczęto 9 października 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:09 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków 

Obecni: 

1. Zbigniew Bania 

2. Zbigniew Bugdol 

3. Grzegorz Dudek 

4. Adam Dyakowski 

5. Mirela Gawlik 

6. Paweł Hajok 

7. Łukasz Harazim 

8. Izabela Homola 

9. Sylwia Kluger-Kustoś 

10. Krzysztof Korecki 

11. Monika Lazar 

12. Małgorzata Nowak 

13. Wojciech Paprotny 

14. Anna Salich 

15. Sebastian Staniek 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Przewodniczący Rady Gminy Lyski G. Dudek otworzył sesję i stwierdził, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – 

uchwał. Radni nieobecni: Anna Salich, Paweł Hajok. 

 

Ad.2. Powitanie. 

Przewodniczący Rady Gminy S. Dudek powitał wszystkich zebranych na sesji Rady Gminy Lyski. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż porządek obrad każdy Radny otrzymał z 

wyprzedzeniem i zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

Radni nie mieli żadnych pytań ani uwag.  
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Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lyski na lata 2024-2044 

Ww. projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Lyski P. W. Zdziebczok. 

Radni nie mieli pytań ani uwag do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lyski na lata 2024-2044. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Zbigniew Bania, Zbigniew Bugdol, Grzegorz Dudek, Adam Dyakowski, Mirela Gawlik, Łukasz 

Harazim, Izabela Homola, Sylwia Kluger-Kustoś, Krzysztof Korecki, Monika Lazar, Małgorzata 

Nowak, Wojciech Paprotny, Sebastian Staniek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Hajok, Anna Salich 

Ad.5. Sprawy bieżące Rady - wolne wnioski. 

Radny Z. Bania – ja mam pytanie do Pani Wójt, bo doszła do nas informacja o tzw. „kroplówce”, 

nie wiem czy to jest dobre stwierdzenie czy nie, ale z budżetu państwa zostaną jednostki samorządu 

terytorialnego dofinansowane, naszej gminie należy się jakieś 1,5 mln z tego wynika, czy Pani już 

ma jakieś plany na te pieniądze? 

Skarbnik Gminy Lyski P. W. Zdziebczok – Szanowni Państwo też dzisiaj właśnie dowiedzieliśmy 

się o tej kwocie, natomiast tutaj jeszcze nie było spotkania, w naszym przypadku były to wszystkie, 

przede wszystkim wszystkie uzupełnienia, na które po prostu nie starczyło by nam do końca roku, 

m.in. komunikacja miejska, z miesiąca na miesiąc jak Państwo widzicie, przedkładamy to do 

budżetu, już teraz naprawdę, bo to jest kwota gdzieś koło 100 000 zł, na pewno będą to 

uzupełnienia na Domy Pomocy Społecznej, na pieczę zastępczą. No naprawdę jest w budżecie 

dużo braków i w pierwszej kolejności tutaj będziemy musieli skupić się na tym.  
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Radny Z. Bania – czy Pani Skarbnik mogłaby nam przygotować taką informację, na jaką wysokość 

mamy w tej chwili bieżących braków. To znaczy możemy dać taką informację, tutaj mam jak 

spływa z poszczególnych jednostek środki o uzupełnienia. Przygotujemy.  

Radny Z. Bania – na komisje jakby taka informacja została przygotowana nie, dziękuję. 

Skarbnik Gminy Lyski W. Zdziebczok – dobrze. 

Radny Z. Bania – jeszcze jedno mam pytanie do Pani Wójt, czy coś tam drgnęło, z tymi finansami 

odnośnie Pań z Ukrainy i tego remontu w Adamowicach? 

Wójt Gminy Lyski – tak, ja rozmawiałam z Wojewodą.  

Skarbnik Gminy Lyski -  Szanowni Państwo, tak jak Pani Wójt tutaj mówi, Pani Wójt rozmawiała 

z Panem Wicewojewodą i Pan Wicewojewoda prosił, by przesłać mu na e-maila pismo, które wtedy 

było wystosowane, no ja to zrobiłam i na chwilę obecną nie mamy odpowiedzi, ale to było bodajże 

w ubiegłym tygodniu.  

Wójt Gminy Lyski – zaraz po tym, jak rozmawiałam z Wojewodą. 

Radny Z. Bania – my tam robimy te remonty we własnym zakresie i te Panie z Ukrainy nas tam 

cały czas, każdy tydzień nurtują tymi pytaniami, jak długo to jeszcze potrwa, kiedy w końcu 

dostaną.  

Wójt Gminy Lyski – tam jest taki problem, że dach tam jest w takim stanie, że, w Adamowicach, 

głównie o to chodzi, ten budynek się tam rozpada, to mogą być za małe środki.   

Radni nie mieli więcej pytań ani uwag.            

Ad.6. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Lyski Pan Grzegorz Dudek podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady sesji. 

 

 


